
 

 

Vážení vlastníci, 

Děkujeme za účast 62,9 % na shromáždění vlastníků ! 

Jednotlivé body programu i celé usnesení je schváleno dle tabulky výše. 

Stejně tak byla schválena žádost o vyjádření sousedního společenství (Durychova 1389-1388 předseda p. Štefela) k jejich plánované 
revitalizaci domu vč. prodloužení balkónů. 

Proběhla v usnesení změna, kterou jste navrhli a odhlasovali, tj. větší navýšení do fondu oprav po diskuzi na shromáždění, tedy 
z plánovaných 2 Kč o 5 Kč na celkem 30Kč/m2. 

Dokumenty přidáme na web www.durychova.cz 

 

Upozornění: 

Dle diskuze byla požádána firma MSV Výtahy o změnu provozu výtahů z duplex na jednoduchý provoz se sběrem dolů.  

 

s přátelským pozdravem výbor  


